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Per brief van 30 januari 2024 heeft Kevin Peeters van de fractie van Deventer 
Sociaal uw college een aantal schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over 
wijkenvisies. Bijgaand treft u de beantwoording aan. 
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College van B&W 

Postbus 5000 

7400 GC Deventer 

 

Schriftelijke Vragen Artikel 46 RVO 

Betreft: Wijkvisies  

 

Geacht college, 

 

Op 24 januari jongstleden is onze raad geïnformeerd over de dorpsvisie Schalkhaar, dit is de meest 

recente dorpsvisie, de dorpen Bathmen, Lettele, Diepenveen, Loo en Okkenbroek hebben al eerder 

een prachtige dorpsvisie opgesteld. Onze fractie is trots op deze ontwikkelingen en is dankbaar voor 

de inzet van inwoners die aan deze dorpsvisies hebben bijdragen. Nu onze dorpsvisies zijn afgerond, 

is onze fractie benieuwd op welke wijze het college het proces rondom de wijkvisies wil initiëren.  

1. Ontvangt het college signalen van inwoners dat er ook behoefte is aan wijkvisies? Zo ja, welke? 

2. Deelt het college de mening dat na de dorpen, ook de wijken een eigen visie verdienen? 

3. Wanneer en op welke wijze gaat het college deze wijkvisies initiëren? 

4. Welk verschil bestaat er volgens het college tussen dorpsvisies en wijkvisies? 

5. Hoe verhouden de wijkvisies zich tot het plan van aanpak toekomstbestendige wijken? 

6. In welke wijken ziet het college kansen om als eerste een wijkvisie te gaan initiëren? En waarom? 

7. Is het college voornemens om de betrokkenheid van inwoners op dezelfde wijze vorm te geven 

als bij de dorpsvisies? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Kevin Peeters 

Raadsopvolger Deventer Sociaal 

 

Kitty Schmidt-Versteeg 

Raadslid Deventer Sociaal 

https://deventer.raadsinformatie.nl/document/13655313/1/2023-12-21+1203+Raadsmededeling-Vaststellen+startwijken+plan+van+aanpak+naar+toekomstbestendige+wijken


Grote Kerkhof 1
Postbus 5000
7400 GC Deventer

14 0570
telefoon

direct telefoonnummer

gemeente@deventer.nl
e-mail

Aan de fractie van Deventer Sociaal
t.a.v. 
Dhr. K. Peeters

Interne Post

2024-124 12-3-2024
kenmerk uw referentie datum

S. van der Putt Schriftelijke vragen ex art 46 RvO 
contactpersoon onderwerp

Geachte meneer Peeters,

In uw brief van 30 januari jl. hebt u ons college schriftelijke vragen ex art 46 RvO gesteld over wijkenvisies. 
Ons antwoord is als volgt.

Voorafgaand aan de beantwoording

Door inwoners van Schalkhaar is er recent een dorspvisie opgesteld. Het initiatief voor het maken van een 
dorpsvisie is vanuit de inwoners van de dorpen ontstaan, en ook door hen zelf uitgewerkt. Het college is dan 
ook van mening dat een wijkvisie door de wijk zelf geïnitieerd en opgesteld wordt, en staat in beginsel positief 
tegenover wijkinitiatieven daartoe.  

Vraag 1 

Ontvangt het college signalen van inwoners dat er ook behoefte is aan wijkvisies? Zo ja, welke?

Antwoord

De signalen die we krijgen zijn dat er veel ontwikkelingen zijn (fysiek, sociaal) en dat er behoefte is om die in 
samenhang te bekijken. De signalen worden op een passend schaalniveau opgepakt. Voor ons is het 
belangrijk de behoefte achter signalen uit de buurt te begrijpen en te weten hoe breed gedragen die behoefte 
is, bijvoorbeeld of het inderdaad op wijkniveau speelt. Daarmee kan ingeschat worden wat een passende 
opvolging of actie kan zijn en met welke doelstelling en urgentie. Overigens is de door ons als gemeente 
gehanteerde indeling van wijken vaak groter dan de wijk of buurt die inwoners ervaren, een wijkgrens kan 
daarom al onderwerp van gesprek zijn. 

Vraag 2

Deelt het college de mening dat na de dorpen, ook de wijken een eigen visie verdienen?

Antwoord

Vanuit de gemeente worden geen wijkvisies opgesteld en zijn in het verleden ook niet opgesteld.  Mogelijk is 
er verwarring met de routekaarten voor de dorpen die richting geven aan de woningbouwontwikkeling in de 
dorpen van de gemeente Deventer. Deze routekaarten kunnen echter niet gezien worden als een dorpsvisie. 



Vraag 3

Wanneer en op welke wijze gaat het college deze wijkvisies initiëren?

Antwoord

Het college heeft niet het voornemen om zelf wijkvisies te initiëren. Zoals eerder aangegeven ligt het initiatief 
hiervoor bij de gebruikers van de wijk.

Een visie opstellen kan één van de manieren zijn om in de behoefte van een buurt te voorzien, maar er zijn 
meerdere opties, afhankelijk van de doelen van de buurt. Ook de capaciteit van de gemeente (in middelen en 
menskracht) speelt mee bij het formuleren van een passende opvolging. 

Vraag 4

Welk verschil bestaat er volgens het college tussen dorpsvisies en wijkvisies?

Antwoord

Dorpen zijn in vergelijking met stadswijken meer zelfvoorzienend en zelf organiserend en voor een aantal 
dorpen geldt dat ze geografische een meer zelfstandige ligging kennen.  Weliswaar hebben wijken eveneens, 
net als dorpen, een eigen samenstelling en structuur en mogelijk ook sociaal maatschappelijke of fysieke 
problematiek, maar wijkbewoners zijn voor hun dagelijkse voorzieningen meer afhankelijk van omliggende 
wijken en de stedelijke infrastructuur.  

Vraag 5

Hoe verhouden de wijkvisies zich tot het plan van aanpak toekomstbestendige wijken?

Antwoord

We kennen op dit moment geen wijkvisies. In algemene zin is het idee van een wijkvisie dat deze geïnitieerd 
wordt door de inwoners ondernemers en overige gebruikers van de wijk, en kan gaan over zowel fysieke als 
sociale ambities voor de wijk. Bij het plan van aanpak toekomstbestendige wijken is de rol van de gemeente 
veel actiever, en is de inhoud vooral gericht op het sociale domein. 

Vraag 6

In welke wijken ziet het college kansen om als eerste een wijkvisie te gaan initiëren? En waarom?

Antwoord

Zie antwoord op vraag 3. 

Vraag 7

Is het college voornemens om de betrokkenheid van inwoners op dezelfde wijze vorm te geven als bij de 
dorpsvisies?

Antwoord

Het college is een groot voorstander van participatie bij visietrajecten. Echter, bij wijkvisies is het kenmerk dat 
deze vanuit de wijk ontstaan en ontwikkeld worden. De gemeente heeft hierin geen actieve rol.

Burgemeester en wethouders van de gemeente Deventer,
de secretaris, de burgemeester,

J.P. Wassens R.C. König
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